

After compliments,

تحية طيبة وبعد..

Disclosure of Cash Dividend Distribution for the last quarter of the financial year ended 31 December 2024.

OQ Base Industries (SFZ) SAOG (the “Company”) is pleased to inform the Muscat Stock Exchange, the Financial Services Authority and the shareholders that the Board of Directors of the Company on its meeting held on 27 February 2025 has proposed the following:

Having reviewed the amount of retained earnings recorded in the audited financial statements for the last quarter of the financial year ended 31 December 2024, and considering the current financial position of the Company, the Board of Directors has proposed to distribute cash dividends of 2.37 Baisa per share, to the shareholders of the Company registered with the Muscat Clearing and Depository Company as on 23 March 2025.

The proposed dividend is consistent with the guidelines outlined in our prospectus and reflects the company’s financial performance, cash position, and strategic goals. This concludes the total dividend payout for the financial year 2024, amounting to 9.45 Baiza per share. The proposal shall be presented at the upcoming Annual General Meeting for approval.

Yours sincerely,

Khalid Al Asmi
Chief Executive Officer



الإفصاح عن توزيعات الأرباح النقدية للربع الأخير من السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024،

يسر شركة أوكيو للصناعات الأساسية (المنطقة الحرة بصلالة) ش.م.ع.ع. إعلام بورصة مسقط وهيئة الخدمات المالية والمستثمرين بأن مجلس إدارة الشركة في اجتماعه المنعقد بتاريخ 27 فبراير 2025 قد اقترح ما يلي:

بعد مراجعة مبلغ الأرباح المحتجزة المسجلة في البيانات المالية المدققة للربع الأخير من السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024، وبالنظر إلى المركز المالي الحالي للشركة، اقترح مجلس الإدارة توزيع أرباح نقدية بواقع 2.37 بييسة للسهم على مساهمين الشركة المسجلين لدى شركة مسقط للمقاصة والإيداع حتى تاريخ 23 مارس 2025.

تتوافق توزيعات الأرباح المقترحة مع الإرشادات الموضحة في نشرتنا الترويجية وتعكس الأداء المالي للشركة، ووضعها النقدي، وأهدافها الاستراتيجية. وبذلك، يتم استكمال إجمالي توزيعات الأرباح للعام المالي 2024، والتي تبلغ 9.45 بييسة للسهم. سيتم تقديم الاقتراح في الجمعية العامة السنوية القادمة للموافقة عليه.

تفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

خالد العاصمي
الرئيس التنفيذي